

Title (en)  
BRACING ACCESSORY FOR LINING A WALL

Title (de)  
ZUBEHÖRTEIL FÜR VERSTREBUNGSVORRICHTUNG FÜR DIE AUSKLEIDUNG EINER WAND

Title (fr)  
ACCESSION D'ENTRETOISEMENT POUR LE DOUBLAGE D'UNE PAROI

Publication  
**EP 3916169 A1 20211201 (FR)**

Application  
**EP 21175155 A 20210521**

Priority  
FR 2005594 A 20200527

Abstract (en)  
[origin: JP2021191937A] To provide a spacer device for fastening a lining frame to a structure to be lined.SOLUTION: A spacer device for fastening a lining frame to a structure to be lined of this invention includes a main portion (11) extending in a so-called axial direction, wherein one end thereof includes a plate fastened to the structure to be lined, and the other end thereof includes a film holding part. The film holding part includes a first jaw (15), and a second jaw (17), and the jaws are coupled by coupling means (16), and the coupling means includes sliding means (160) which allows the second jaw to slide into the first jaw so that a film is held between the two jaws.SELECTED DRAWING: Figure 14f

Abstract (fr)  
La présente invention concerne un dispositif d'entretoisement pour la fixation d'une ossature de doublage sur une structure à doubler, ledit dispositif comportant une portion principale (11) s'étendant suivant une direction dite axiale dont une extrémité est pourvue d'une platine de fixation à la structure à doubler et dont l'autre extrémité est pourvue d'une pièce de maintien d'une membrane, ladite pièce de maintien d'une membrane comporte une première mâchoire (15) et une seconde mâchoire (17), lesdites mâchoires étant accouplées par des moyens d'accouplement (16), caractérisé en ce que lesdits moyens d'accouplement comprennent des moyens de coulisсement (160) permettant à la seconde mâchoire de coulisser dans la première mâchoire pour maintenir ladite membrane entre les deux mâchoires .

IPC 8 full level  
**E04F 13/08** (2006.01); **E04B 1/76** (2006.01); **E04D 13/16** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04B 1/7675** (2013.01); **E04D 13/1637** (2013.01); **E04D 13/1681** (2013.01); **E04F 13/0805** (2013.01); **E04F 13/0807** (2013.01)

Citation (applicant)  
WO 2006061538 A1 20060615 - SAINT GOBAIN ISOVER [FR], et al

Citation (search report)

- [XAI] EP 2781668 A2 20140924 - LR ETANCO ATEL [FR], et al
- [A] EP 3112547 A1 20170104 - SAINT GOBAIN ISOVER [FR]
- [A] FR 2994448 A1 20140214 - LR ETANCO ATEL [FR]
- [A] DE 1609328 A1 19700430 - HILTI AG
- [A] US 4631887 A 19861230 - FRANCOVITCH THOMAS F [US]
- [A] US 4520606 A 19850604 - FRANCOVITCH THOMAS F [US]
- [AD] WO 2006061538 A1 20060615 - SAINT GOBAIN ISOVER [FR], et al

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 3916169 A1 20211201**; FR 3110923 A1 20211203; FR 3110923 B1 20221021; JP 2021191937 A 20211216

DOCDB simple family (application)  
**EP 21175155 A 20210521**; FR 2005594 A 20200527; JP 2021089507 A 20210527